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Protokół Nr II 

z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

w dniu 13 grudnia 2010 r. 

 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Dziwnowie p. Joanna Piwińska o godzinie 10-

tej w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dziwnowie otworzyła  II sesję Rady Miejskiej 

w Dziwnowie VI kadencji. Powitała radnych, zaproszonych gości , mieszkańców gminy, 

przedstawicieli mediów. 

Szczególnie gorąco powitała Burmistrza Dziwnowa p. Grzegorza Jóźwiaka , ustępującego 

Burmistrza p. Krzysztofa Kozickiego oraz Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej  

p. Renatę Łapkę. 

Na podstawie listy obecności /zał. Nr 1/ Przewodnicząca obrad stwierdziła, że na stan 15 

radnych na sali obecnych jest 15 – tu, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

decyzji.    

 

Dodała , że porządek obrad radni otrzymali w zawiadomieniu o sesji / zał. Nr 2/. Zapytała, 

czy są uwagi do porządku obrad. 

 

Z uwagi na to, że nikt nie zgłosił wniosków do porządku obrad, Przewodnicząca Rady  

powiedziała, że przyjmuje, że zaproponowany porządek obrad jest zaakceptowany i przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a/ stwierdzenie quorum;  

 b/ wnioski do porządku obrad  

2. Ślubowanie Burmistrza.   

3.   Zakończenie sesji. 

 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady p. Joanna Piwińska poprosiła p. Renatę Łapkę Przewodniczącą 

Gminnej Komisji Wyborczej o wręczenie p. Grzegorzowi Jóźwiakowi zaświadczenia o 

wyborze na Burmistrza Dziwnowa.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o powstanie. 

 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej p. Renata Łapka wręczyła Panu 

Grzegorzowi Jóźwiakowi zaświadczenie o wyborze na Burmistrza Dziwnowa, a następnie 

pogratulowała wyboru i życzyła wielu sukcesów i owocnej pracy w nadchodzącej kadencji. 

 

 

Burmistrz Dziwnowa p. Grzegorz Jóźwiak złożył ślubowanie o treści: 

„ Obejmując urząd Burmistrza Dziwnowa uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy Dziwnów. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Wszyscy obecni brawami przyjęli ślubowanie Burmistrza.  
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Burmistrz Dziwnowa p. Grzegorz Jóźwiak w swoim wystąpieniu powiedział – „Szanowni 

Państwo złożenie ślubowania, objęcie urzędu Burmistrza Dziwnowa to dla mnie ogromny 

zaszczyt, poprzedzony kredytem zaufania jaki mi Państwo udzielili. Uroczyście oświadczam, 

że dołożę wszelkich starań, aby tego kredytu zaufania nie zmarnować, aby Dziwnów rozwijał 

się szybko i dynamicznie. Korzystając z okazji chciałbym podziękować ustępującemu 

Burmistrzowi Dziwnowa Panu Krzysztofowi Kozickiemu za ogromny wysiłek i trud jaki 

włożył przez te cztery lata w rozwój naszej Gminy. Dziękuję bardzo.” 

 

Przewodnicząca Rady p. Piwińska wręczyła wiązankę kwiatów Burmistrzowi Dziwnowa 

Panu Grzegorzowi Jóżwiakowi gratulując wyboru na urząd Burmistrza Dziwnowa i życząc 

wielu sukcesów w nadchodzących czterech latach wspólnej pracy, aby współpraca ta 

zaowocowała słusznymi decyzjami i rozwojem Gminy. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady przyłączając się do słów Pana Burmistrza Jóźwiaka 

podziękowała za dotychczasową pacę, za duży wkład pracy na rzecz budowy samorządności 

Gminy Dziwnów, jednocześnie życząc dalszych sukcesów,  ustępującemu Burmistrzowi Panu 

Krzysztofowi Kozickiemu oraz jego Zastępcy p. Henrykowi Dymerskiemu.  

 

Głos zabrał Pan Krzysztof Kozicki mówiąc, że bardzo dziękuje za życzenia. Dodał, że jego 

praca się dziś kończy, a Pana Burmistrza Grzegorza Jóźwiaka zaczyna. Podziękował 

wyborcom, którzy zaufali mu w poprzedniej kadencji i mógł przez trzy i pół roku pracować 

dla dobra tej Gminy. Dodał, że ma nadzieję, że jego praca była oceniana i właściwie odebrana 

przez wszystkich, szczególnie mówi o wyborcach , mieszkańcach. Przez okres jego kadencji 

zrobiono wiele rzeczy, o których nie będzie mówił, bo nie jest na to czas, ale uważa, że 

rozwój Dziwnowa wyraźnie nastąpił, co w swoim wystąpieniu podkreślił również Pan 

Burmistrz Jóźwiak. Jeszcze raz bardzo dziękuje i myśli, że trend tego szybkiego rozwoju 

będzie trwał i będzie kontynuowany. Życzy wszystkiego najlepszego  Panu Burmistrzowi  

i Radzie. 

Dodał, że na koniec chce powiedzieć, że trochę Panu Jóźwiakowi zazdrości, bo jego 

marzeniem było pracować z taką Radą jaką teraz wybrano, bo w większości jest to Rada, 

która będzie decydować o przyszłości tej gminy, o decyzjach, myśli że właściwych i dobrych  

dla tej Gminy. Jest to Rada, która według jego oceny i nie tylko, ma właściwy poziom 

kulturalny i merytoryczny. Są to ludzie, którym bardzo zależy na rozwoju Gminy Dziwnów.  

W dalszej części wystąpienia Pan Kozicki nadmienił, że jego zawód to marynarz i 

wielokrotnie kończył  kontrakt i schodził ze statku. Również dziś schodzi ze statku pod 

tytułem „Gmina Dziwnów”. Życzy wszystkim wszystkiego dobrego i do zobaczenia. 

 

Wszyscy obecni brawami przyjęli wystąpienie Pana Krzysztofa Kozickiego.   

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Dziwnowie p. Joanna Piwińska oznajmiła, że z uwagi 

na wyczerpanie porządku obrad zamyka II Sesję Rady Miejskiej Gminy Dziwnów. 

Podziękowała wszystkim za przybycie. 

 

Protokołowała 

Wiesława Matelska 


